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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2015/16:847 Utredning av resursfördelningssystemet

Under de senaste åren har kvaliteten i högre utbildning debatterats flitigt. 
Alliansregeringen bidrog på olika sätt till ökad kvalitet genom att bland 
annat höja anslagen till olika utbildningar, inte minst inom humsamsektorn där 
anslagen per studieplats höjdes med hela 60 procent.

Dessutom infördes ett kvalitetssäkringssystem som fokuserade mer på resultat 
och där utbildningar med dokumenterat hög kvalitet premierades. Det är ett 
system som olika utvärderingar visat har varit starkt kvalitetsdrivande.

Trots vidtagna åtgärder vittnar många inom akademin att det fortsatt finns stora 
problem och att man därför borde se över hur rådande resursfördelningssystem 
(med så kallade HÅS/HÅP) påverkar situationen. Vi moderater tycker att detta 
är viktigt att utreda.

 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson huruvida hon är beredd att utreda gällande resursfördelningssystem 
och dess eventuella effekter på kvaliteten i högre utbildning.
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Betty Malmberg (M)
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


